

樓宇維修實務指南 BUILDING MAINTENANCE TOOLKIT



資料更詳盡 使用更方便

- ▶ 更新有關法例要求
- ▶ 加入新章節和更多個案分析
- ▶ 加強現有章節、提供更詳盡的防貪建議
- ▶ 重新編排，與「樓宇維修防貪簡介」自學培訓短片互相配合
- ▶ 提供更多招標文件和合約內誠信條款等的參考範本

更新版
Updated

More User-friendly and Informative Toolset

- ▶ Updated legal requirements
- ▶ New sections and more case analysis
- ▶ Enhanced sections to provide more preventive measures
- ▶ Synergy with self-learning training video "A Guide on Corruption Prevention in Building Maintenance"
- ▶ More sample documents and standard forms for tendering and sample probity clauses

法團及物業管理公司可於任何一間廉署分區辦事處，香港房屋協會轄下各物業管理諮詢中心，市區重建局轄下資源中心或各區民政事務處諮詢服務中心索取指南的印刷版以及培訓短片光碟。法團及物業管理公司亦可於以下網站：www.bm.icac.hk 下載本指南的電子版。如欲獲得指南的進一步資料，可致電 2929 4555。若舉報貪污，請致電 25 266 366 (24 小時)。

Owners' corporations and property management companies can get printed copies of the Toolkit and the training video DVD from any ICAC Regional Offices, the Property Management Advisory Centres of the Hong Kong Housing Society, the Resource Centres of the Urban Renewal Authority and the Public Enquiry Service Centres of the Home Affairs Department. You may also download the electronic version of the Toolkit from the website: www.bm.icac.hk. For enquiries, please call 2929 4555. To report corruption, please call 25 266 366 (24-hour) direct.